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راه حلهاي ايران براي رفع مشكلات جهان را در سازمان ملل ارايه ميكنم

احمدينژاد تغيير و تحولاتي كه در عرصه هاي اقتصادي، سياسي و فرهنگي در دنيا در حال وقوع است ...

احمدينژاد تغيير و تحولاتي كه در عرصه هاي اقتصادي، سياسي و فرهنگي در دنيا در حال وقوع است را از محورهاي اظهارات خود در مجمع عمومي سازمان ملل

دانست و اظهار داشت: در اين نشست عوامل مشكلات كنوني جهان را ريشه يابي و راه حلهاي روشن و انساني را براي برطرف كردن اين مشكلات ارائه ميكنم.

به گزارش خبرگزاري فارس به نقل از پايگاه اطلاعرساني رياستجمهوري، محمود احمدي نژاد در گفتگو با شبكه تلويزيوني "كانال 2 فرانسه " در پاسخ به سوالي درباره

حضور خود در نيويورك، با بيان اينكه مجمع عمومي سازمان ملل از نشستهاي مهم جهاني است، اظهار داشت: در اين نشست ديدگاههاي گوناگون كشورها درباره

مسائل مهم جهاني ارائه ميشود و بنده نيز به عنوان رييس جمهوري اسلامي ايران ديدگاههاي ملت ايران درباره چالشهاي مهم امروز جهاني و راهحلهاي برون رفت از

اين چالشها را بيان خواهم كرد.

* منتظر تحقق تغيير وعده داده شده از سوي اوباما هستيم

رييس جمهور در پاسخ به احتمال ملاقات با باراك اوباما با توجه به اينكه اوباما گفته حاضر است دستان خود را به سوي ملت ايران دراز كند، تصريح كرد: ملت ايران خود را

دوست همه ملتها ميداند و هر كس صادقانه دست دوستي دراز كند ملت ايران آن را به گرمي خواهد فشرد.

وي تصريح كرد: ملت ايران اهل گفتگو و تعامل سازنده است اما اين گفتگو بايد در چارچوب عدالت و احترام متقابل باشد ما منتظريم رفتار آقاي اوباما و تغييراتي را كه

مطرح كرده است در عمل مشاهده كنيم.

احمدينژاد در پاسخ به سوالي درباره گفتگو با رژيم صهيونيستي تصريح كرد: ما اصولا رژيم صهيونيستي را به رسميت نميشناسيم و نياز به گفتگو با اين رژيم نداريم.

ما رژيمي كه جنگ، كشتار، ترور و تجاوز ميكند و از روزي كه تاسيس شده منطقه خاورميانه، يك روز روي آرامش را به خود نديده است؛ هيچ وقت به رسميت

نشناختهايم.

* اگر دولت فرانسه دلش به حال صهيونيستها ميسوزد زميني از كشور خود را به آنها واگذار كند

رييسجمهور در پاسخ به سوالي درباره موضوع هولوكاست اظهار داشت: در اين رابطه صرفاً دو سوال روشن را مطرح كردهايم كه متاسفانه سياستمداران اروپايي و

فرانسه از پاسخ به آن طفره ميروند. اين سوال كه هولوكاست در كجا واقع شده است؟ و چه كسي آن را به وجود آورده و اينكه آيا هولوكاست را دولتهاي اروپايي به

وجود آوردهاند و يا فلسطينيها و چرا مردم فلسطين بايد تاوان و خسارت آن را بپردازند؟ اينها سوالهايي است كه به آن پاسخ داده نميشود .اين حرف اروپاييها را مي

پذيريم كه در جنگ دوم جهاني جنايت كردهاند، خب چه كسي بايد تاوان اين جنايت را بپردازد. آيا مردم فلسطين كه نقشي در آن ندارند بايد خسارت بپردازند؟ ضمن اينكه

اگر هولوكاست واقعه تاريخي باشد بايد اجازه داده شود درباره آن تحقيق انجام شود.

وي افزود: معتقدم مردم اروپا با من در اين زمينه هم عقيده هستند اگر نه ما حاضريم در اين كشورها و به خصوص فرانسه در اين رابطه رفراندوم برگزار كنيم تا اين موضوع

براي همگان روشن شود.

رييسجمهور خاطرنشان كرد: اين كه سياستمدارن اروپايي از پاسخ به اين سوال روشن فرار ميكنند نميتواند مشكل را حل كند. اگر دولت فرانسه دلش به حال

صهيونيستها ميسوزد چرا حاضر نيست زميني از كشور خود را در اختيار صهيونيستها قرار دهد. دولتهاي اروپايي و صهيونيستها هر طور كه دوست دارند با هم

كنار بيايند اما حق ندارند از سرزمين ديگران ببخشند.

* رژيم صهيونيستي براي دوام خود نيازمند جنگ و كشتار است

رييسجمهور تصريح كرد: بايد به حقيقت رجوع كنيم و راه حل اساسي حل مشكلات بازگشت به حقيقت است پنهان كردن حقايق صرفاً حل مشكلات را به تاخير

مياندازد. امروز روزانه در فلسطين انسانهاي بيگناه كشته ميشوند، 5 ميليون آواره هستند و چند ده هزار نفر در زندان به سر ميبرند؛ بيش از يك ميليون نفر دو سال

است كه در غزه در محاصره دارو و غذا هستند؛ سوال ما اين است كه با آنها به چه جرمي بايد چنين برخوردي شود؟ هيچ حقوقدان يا انسان منطقي اين موضوع را

نميپذيرد كه تاوان جنايتهايي كه 70 سال قبل اروپاييها مرتكب شده اند- خودشان اصرار دارند كه اين جنايت را انجام دادهاند و هر كس آن را تكذيب مي كند مورد

تهمت قرار ميدهند- بايد مردم بي گناه فلسطين بپردازند.

وي تصريح كرد: رژيم صهيونيستي براي دوام خود نيازمند جنگ و كشتار است چرا كه منطق ندارد.

رييس جمهور در پاسخ به سوالي درباره موضوع هستهاي كشورمان خاطرنشان كرد: آژانس بينالمللي انرژي هستهاي در گزارشي به صراحت اعلام كرده كه سندي

براي تمايل ايران براي استفاده از سلاح هستهاي پيدا نكرده است. اين موضوع در گزارشهاي متعدد و رسمي آژانس منتشر شده و به عنوان سند قانوني موجود است.

* مواضع ساركوزي بيش از همه به ضرر ملت فرانسه است

رييس جمهور در پاسخ به سوالي درباره مواضع شديد فرانسه و ساركوزي عليه ايران گفت: علاقه مند بوديم با فرانسه مناسبات خوبي داشته باشيم اما براي آن اصرار

نداريم؛ آقاي ساركوزي هم خيال نكند ملت ايران به او احتياج دارد. ما ملتي بزرگ و پيشرفته هستيم و قادريم خودمان را به خوبي اداره كنيم. موضع گيري هاي آقاي

ساركوزي بيش از آنكه به ضرر ملت ايران باشد به ضرر ملت فرانسه است. فكر ميكنم دنباله روي فرانسه از سياست هاي ديگران در شأن ملت فرانسه نيست.

وي افزود: مواضع آقاي ساركوزي اگر در چارچوب قانون و حق باشد به آن احترام مي گذاريم اما اگر ناحق باشد براي ما اعتباري ندارد.

* تهديدات رژيم صهيونيستي به يك نمايش شبيه است

رييس جمهور در پاسخ به تهديد جمهوري اسلامي ايران توسط رژيم صهيونيستي مبني بر برخورد نظامي خاطر نشان كرد: پس چرا در مقابل چنين تهديداتي آقاي

ساركوزي ساكت هستند؟ مگر ايران عضو سازمان ملل و كشور مستقلي نيست پس چرا آقاي ساركوزي در برابر تهديد يك كشور مستقل عكسالعملي از خود نشان

نميدهد؟ چه ارتباطي بين آقاي ساركوزي و رژيم صهيونيستي وجود دارد كه ساكت هستند؟

رييس جمهور تاكيد كرد : البته رژيم صهيونيستي هم بسيار كوچكتر از آن است كه بخواهد ايران را تهديد كند. اصولا تهديدات اين رژيم از سوي ملت ايران به حساب
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نميآيد. ما به خوبي قادريم از خودمان بطور كامل دفاع كنيم و هر تهديد كنندهاي را به پشيماني بيندازيم. تهديدات رژيم صهيونيستي بيشتر به يك نمايش شبيه است.

* مردم فرانسه بسيار بزرگتر از آنند كه قرباني منافع صهيونيستها شوند

احمدي نژاد در جواب اين سوال كه فرانسه و ساركوزي خواستار تشديد تهديدها و تحريم ها عليه ايران هستند، گفت: فكر ميكنم مردم فرانسه بسيار بزرگ تر از آن

هستند كه قرباني منافع صهيونيستها شوند؛ مردم فرانسه شايسته رهبران بهتري هستند كساني كه اگر بخواهند راجع به ملت بزرگ ايران حرفي بزنند قبل از آن با

چند نفر مشورت ميكنند عصبانيت آقاي ساركوزي براي ما فاقد اعتبار است. البته ما خوشحال نيستيم و فكر ميكنيم وي اشتباه ميكند؛ ضمن اينكه آقاي ساركوزي

قادر نيست به ملت ايران آسيبي برساند. ما نيازي به فرانسه نداريم اما دوست داريم رابطه دوستانه داشته باشيم اما رابطه دوستانه را هيچ وقت التماس نميكنيم.

* دولت ايران مورد حمايت اكثريت قاطع ملت ايران قرار دارد

رييس جمهور در پاسخ به سوالي درباره انتخابات اخير و مواضع اپوزيسيون در اين رابطه گفت: در ايران آزادي كامل برقرار است و افراد ميتوانند نظرات خود را آزادانه ابراز

كنند، البته قانون حاكم است. در مورد انتخابات هم قانون حاكم است. مشكلي وجود ندارد و افراد نظرات خود را اعلام ميكنند. البته متاسفم از اينكه كساني در تلويزيون

صداي آمريكا، بي بي سي فارسي و حتي وزير خارجه فرانسه عدهاي را به اغتشاش تحريك كردند و باعث شدند تعدادي از هموطنان عزيزمان آسيب ببينند.

وي تصريح كرد: دولت ايران مشروع ترين دولت منطقه و دنياست و مورد حمايت اكثريت قاطع ملت ايران قرار دارد.

* قتل ندا آقاسطان داستان مشكوكي است

رييس جمهور در پاسخ به سوالي درباره قتل ندا آقا سلطان، خاطر نشان كرد: داستان ندا آقاسلطان داستان مشكوكي است. چه كساني كه در داخل و چه در خارج از

كشور به آشوب تحريك كردهاند بايد پاسخگوي آن باشند. شبيه داستان ندا آقاسلطان دقيقا در ونزوئلا اتفاق افتاده است و اين نشان ميدهد كه سناريويي در اين رابطه

در جريان است كه متاسفانه يكي از هموطنان ما قرباني آن شد.

رييس جمهور در ادامه با اشاره به قتل يك زن مسلمان در دادگاه آلمان تصريح كرد: خانمي در دادگاه كه بايد امنترين مكان باشد با ضربات چاقو به قتل مي رسد و آيا

شما به عنوان يك خبرنگار مي توانيد بگوييد موضع آقاي كوشنر به اين موضوع كه در همسايگي فرانسه اتفاق افتاد، چه بود؟ امروز ديگر دوران استفاده از استانداردهاي

دوگانه به پايان رسيده است.

* قوه قضائيه طبق قانون به جرم تبعه فرانسوي در ايران رسيدگي ميكند

رييس جمهور در پاسخ به سوال ديگري درباره بازداشت يك تبعه فرانسه در آشوبهاي اخير گفت: من قاضي نيستم و قوه قضاييه طبق قانون به جرم اين خانم رسيدگي

خواهد كرد.

رييس جمهور در پاسخ به اينكه آيا براي "ريس " طلب عفو خواهيد كرد، گفت: به چه دليل بايد اين را بخواهم زماني كه تعدادي از هموطنان من چندين سال است كه در

فرانسه زنداني هستند ولي متاسفانه هيچ اقدامي از سوي دولت فرانسه براي كمك به اين زندانيها مشاهده نميشود. من دوست دارم همه زندانيها آزاد شوند، در

هر كجاي دنيا كه باشند.

1 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


